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Důvodová zprávaDůvodová zprávaDůvodová zprávaDůvodová zpráva    
 
ZM na jednání ZM v lednu 2010 byl schválen záměr projektu a podání žádosti o dotaci na Zateplení ZŠ 
T.G.M. a MŠ Václavice. Žádost a záměr o dotaci na projekt Zateplení DPS Žitavská byl již schválen 
ZM v roce 2009 a vzhledem k neakceptaci v minulém kole připravila zpracovatelská firma žádost 
novou ve stejné ceně jako za první žádost, která díky neakceptaci nebyla placena při prvním podání 
placena. Všechny žádosti byly podány do dané výzvy OPŽP v 02 / 2010 a dle vyrozumění 
zveřejněného na stránkách příslušného programu známe výsledky schvalovacího procesu, žádost 
č.:10064403 – schválena, žádost č.:10065353 – neschválena a žádost č.:10064783 – neschválena (viz. 
přílohy k usnesení). 
 
Vyjádřením, zaslaným e-mailovou formou od zpracovatele žádostí o dotace nám byl stručně 
zdůvodněn schvalovací proces této výzvy a také neúspěch neschválených žádostí při schvalování. 
 
Výňatek z vyjádření zpracovatele žádostí: Výňatek z vyjádření zpracovatele žádostí: Výňatek z vyjádření zpracovatele žádostí: Výňatek z vyjádření zpracovatele žádostí:     
 
Při přípravě a podání projektů jsme vycházeli z textu výzvy SFŽP, kde bylo oznámeno následující: 
/"Alokace (maximální celková dotace z prostředků EU) na schválené projekty je vyhlášena ve výši 3 
mld. Kč. Příjem bude ukončen při dosažení u písemně došlých žádostí objemu požadované dotace z 
prostředků EU ve výši 4,5 mld. Kč"/.  
 
První den byly přijaté žádosti na úroveň 4,2 mld. Kč. Druhý den ráno SFŽP příjem žádostí nezastavil, 
naopak oznámil, že budou žádosti přijímány do 16:00 hod. Tímto, došlo k příjmu žádosti s celkovým 
požadavkem dotace na úrovni 6,8 mld. Kč.  
 
Ačkoliv jsme tedy všechny projektové žádostí v 1. den příjmu úspěšně podali, ačkoliv všechny naše 
žádosti SFŽP akceptoval (neakceptováno bylo cca 30% všech podaných projektů), i přesto, že jsme 
snížili rozpočtové náklady, tak aby žádost získala alespoň 55 a více bodů (požadováno bylo 50 bodů), 
velice mne mrzí, že musím konstatovat nezískání podpory u několika projektů.  
 
Rozhodná hranice byla nečekaně vysoko na úrovni 56,71 především proto, že byl přijat podstatně větší 
objem žádostí, než byl avizován, současně proto, že řada hospodářsky slabých okresů získala 
automaticky bonifikaci 10% bodů. Tam Váš okres nespadá. Bonifikace byla aktuálním usnesením 
vlády (vydaným po skončení výzvy) přiznána více okresům, než v letech minulých.   
 
Následný postup:Následný postup:Následný postup:Následný postup:    
 
Protože by mohla být vyhlášena mimořádná výzva pro příslušné opatření nebo se má rozšířit program 
Zelená úsporám i na veřejné budovy, kde by bylo možno získat dotaci na základě podaných a 
upravených žádosti o podporu, je potřeba, aby tato podání žádosti na projekty byly schválené 
nejvyšším orgánem města, alespoň obecně.  
 
Zpracovatel tyto nové žádosti přepracuje ve své režii znovu a budou li žádosti úspěšné, bude mu 
zaplaceno dle podmínek původního smluvního vztahu. 
 
Projekty jsou ke dni zpracování podkladů do ZM ve fázi nové přípravy žádosti, včetně příloh a celkové 
finanční vyčíslení bude upřesněno po podání žádosti, o čemž bude Zastupitelstvo informováno při 
podávání žádosti o dotaci. 


